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جوایز قرعه کشی سپرده بانکی 
ارزشمند )سبا( باشگاه مشتریان 

بانک پارسیان اهدا شد

آیین اهدای جایزه ویژه 500 میلیون ریالی قرعه 
کشی مرحله دوم سپرده سبا برگزار شد.

مدیر  هنرپرور،  بهرام  با حضور  مراسم  این 
پارسیان در محل شعب  بانک  روابط عمومی 
هفده شهریور و جهانشهر کرج برگزار و جایزه 
باشگاه  ریالی سپرده سبای  میلیون  ویژه 500 
مشتریان به مجتبی نباتی و معصومه پوروصال 
اهدا  قرعه کشی  این  برندگان خوش شانس   ،

شد.
قرعه کشی  مرحله  دومین  است؛  گفتنی 
چهارشنبه  روز  )سبا(  ارزشمند  بانکی  سپرده 
آن  برنده  و 12  برگزار  ماه سال جاری  آبان   4

معرفی شدند. 
در این قرعه کشی به پاس قدردانی از همراهی 
به  جایزه  ریال  میلیارد   2 سبا،  سپرده گذاران 
برندگان تعلق گرفت که شامل دو جایزه 500 
میلیون ریالی و 10 جایزه 100 میلیون ریالی بوده 

است.

صدور اطلاعیه مشترک نظام بانکی 
درباره الزام به رعایت نرخ سود 

قانونی از شنبه ۱۷ دی ماه

صدور  از  ها  بانک  هماهنگی  شورای  دبیر 
اطلاعیه مشترک این شورا و کانون بانک های 
خصوصی و موسسات اعتباری با تاکید بر لزوم 
روز شنبه 1۷ دی  از  قانونی  نرخ سود  رعایت 

ماه خبر داد.
به گزارش روابط عمومی بانک دی، علیرضا 
اطلاعیه  این  جزییات  تشریح  در  قیطاسی 
اوراق   1۷/10/1401 مورخ  شنبه  روز  از  گفت: 
گذاری  ویژه سرمایه  دار  مدت  سپرده  گواهی 
بانکها  تمام  در  نرخ سود 2۳ درصد  با  )عام( 

طبق سهمیه ابلاغی اجرایی می شود.
به گفته وی، بر اساس این اطلاعیه، پرداخت 
صورت  به  مذکور  اوراق  الحساب  علی  سود 
ماهانه و معاف از مالیات است و بازخرید قبل 
از سررسید آن در شعب بانکها با نرخ 10 درصد 
سود  پرداخت  همچنین  بود.  خواهد  سالانه 
سپرده در ابتدای دوره سپرده گذاری به منظور 

جذب مشتری ممنوع است.
قیطاسی اظهار کرد: اطلاعیه مشترک بانک 
ها تاکید دارد که نرخ سود سپرده های سرمایه 
گذاری ۳ ماهه و ۶ ماهه طبق نرخ های اعلامی 
در بخشنامه های قبلی بانک مرکزی است و 
سپرده های بلند مدت، طبق دستورالعمل های 
بانک مرکزی باید حداقل یک ساله افتتاح شود.
افزود: نرخ  بانک ها  دبیر شورای هماهنگی 
سود علی الحساب سپرده های سرمایه گذاری 
مدت دار که قبل از سررسید برداشت شود، 
معادل نرخ سود علی الحساب سپرده سرمایه 
گذاری متناظر با دوره ماندگاری آن با کسر نیم 

درصد خواهد بود.
کردند  اعلام  ها  بانک  داد:  ادامه  قیطاسی 
که نرخ سود سپرده های سرمایه گذاری کوتاه 
مدت با کمترین مانده در ماه، در حال حاضر 
10 درصد ماه شمار است که به صورت على 
گذار  سپرده  حساب  به  و  محاسبه  الحساب 

واریز می شود.
دبیر شورای هماهنگی بانک ها با بیان این 
مرکزی،  بانک  اخیر  بخشنامه  اساس  بر  که 
کلیه بانک ها موظف به رعایت دقیق نرخ های 
مصوب هستند و برای بانک هایی که مقررات 
در  تنبیهی  اقدام   ۶ نکنند،  رعایت  را  ابلاغی 
نظر گرفته شده است، گفت: با اقدام مشترک 
شورای هماهنگی بانک ها و کانون بانک های 
از روز شنبه  اعتباری،  خصوصی و موسسات 
مورخ 1۷/10/1401 بازرسان بانکها و بانک مرکزی 
به  نظارت جدی  اطلاعیه  این  بر رعایت مفاد 

عمل خواهند آورد.

بانک توسعه تعاون در طرح اشتغال 
روستایی 56۷6 میلیارد ریال 

تسهیلات به معرفی شدگان نهادهای 
حمایتی پرداخت کرده است

طرح اشتغال  اجرای  تعاون در  توسعه  بانک 
آذرماه  پایان  تا  عشایری،  روستایی و  پایدار 
اشتغال  از طرح  اجرای بخشی  سال جاری در 
پایدارروستایی و عشایری مبلغ 5۶۷۶ میلیارد 
نهادهای  شدگان  معرفی  به  تسهیلات  ریال 

حمایتی پرداخت کرد
صد  بانک  عنوان  تعاون به  توسعه  . بانک 
درصد دولتی وبانک عامل از ابتدای اجرای طرح 
ملی اشتغال پایدار روستایی و عشایری تاکنون 
ریال  میلیون   5۶0 و  هزارمیلیارد   ۳1 از  بیش 
تسهیلات پرداخت کرده است که از این میزان 
بیش از 5۶۷۶ میلیارد ریال به معرفی شدگان 

نهادهای حمایتی اختصاص یافته است.
تسهیلات  دهد  می  نشان  ها  بررسی 
پرداختی اشتغال پایدار روستایی و عشایری به 
معرفی شدگان نهادهای حمایتی طی نه ماهه 
ابتدایی سال 1401 نسبت به مدت مشابه سال 

گذشته نزدیک ۷0 درصد رشد داشته است.
 1۳ پرداختی  تسهیلات  میزان  این  محل  از 
سوی مددجویان در  از  طرح   2۶8 و  هزار 
است شده  اندازی  راه  کشور   سراسر 
توسعه  عمومی بانک  روابط  گزارش  .به 
توسعه  شعب بانک  عملکرد  تعاون بررسی 
تعاون در سراسر کشور نشان می دهد، استان 
 ،80۳ با  فارس  طرح،   818 با  رضوی  خراسان 
و  با ۶۷2  کرمانشاه  با ۷48،  شرقی  آذربایجان 
پنجم  تا  اول  رتبه های  در  طرح   ۶21 با  کرمان 
تعداد طرح های مشمول پرداخت تسهیلات قرار 
دارند.استان فارس با ۳84 میلیارد ریال، خراسان 
رضوی با ۳۷4 میلیارد ریال، آذربایجان شرقی با 
۳0۶ میلیارد ریال، کرمانشاه با 2۷۶ میلیارد ریال 
و خوزستان با 2۶5 میلیارد ریال در رتبه های اول 

تا پنجم میزان پرداخت تسهیلات قرار دارند.

برگزاری جلسه کمیته مضمون تعالی 
سرمایه انسانی در بانک ملی ایران

نهمین جلسه کمیته مضمون استراتژیک تعالی 
سرمایه انسانی با حضور مدیران ارشد بانک ملی 

ایران برگزار شد.
ایران،  ملی  بانک  عمومی  روابط  گزارش  به 
نهمین جلسه کمیته مضمون استراتژیک تعالی 
سرمایه انسانی با حضور حسن مونسان عضو 
حسن  کمیته،  ناظر  عنوان  به  مدیره   هیات 
مالک  عنوان  به  انسانی  منابع  معاون  کاظمی 
عامل  هیات  عضو  شیریجیان  محمد  کمیته، 
و معاون برنامه ریزی و تحول  بانک ملی ایران 

برگزار شد.
در این جلسه بر اهمیت جایگاه منابع انسانی 
به عنوان اصلی ترین دارایی نامشهود بانک و 
نقش کلیدی آن در تحقق اهداف و اولویت های 
راهبردی بانک اشاره و بر پیگیری اجرای جامع 

و به موقع راهکارهای ذیل مضمون، تاکید شد.
در این نشست که روسا، معاونان و کارشناسان 
ادارات کل سرمایه انسانی، سازمان و روش ها، 
با  آموزش، رفاه و درمان و توسعه سیستم ها 
دبیری اداره کل تحقیقات و مدیریت استراتژیک 
حضور داشتند، مدیران پروژه ها به ارائه وضعیت 
راهکارها و  انجام،  پروژه های در حال  پیشبرد 

تشریح چالش های اجرایی پرداختند.
سامانه جامع منابع انسانی، بازطراحی شرایط 
احراز و استانداردهای شغلی، بهبود فرآیند ارتقاء 
و انتصاب، ایجاد و استقرار مدیریت استعداد 
شغلی،  گردش  ،مدیریت  پروری  جانشین  و 
ایجاد و استقرار مدیریت دانش، بازطراحی نظام 
پیشنهادها،ساماندهی امکانات آموزشی و رفاهی 
فاکتورهای  مهندسی  ساماندهی  و  ورزشی  و 
انسانی )ارگونومی( از جمله موارد بررسی شده 

در این جلسه بود.

حال شنیده ها حاکی از آن است که سه دوازدهم 
شدن بودجه قوت گرفته است. طبق اظهارات جبار 
بودجه،  و  برنامه  کمیسیون  عضو  کوچکی نژاد، 
ارائه لایحه بودجه به مجلس یک ماه  »دولت در 
تاخیرداشته و با تاخیر بودجه را تحویل دارد و این 
در حالی است که عده ای در مجلس اصرار دارند که 
دولت در ابتدا برنامه هفتم را ارائه دهد و مشخص 
برنامه هفتم،  این دعوا بر سر بودجه و  است که 

مشکلاتی را در کشور اضافه می کند.«
به گفته او، »برای فعالان اقتصادی و سرمایه گذاران 
سند بودجه و برنامه هفتم بسیار مهم است؛ حال 
اینکه هر دوی این سند در ابهام هستند و همین 

ابهام آسیب هایی را به اقتصاد وارد می کند.«
داخلی  »آیین نامه  کرده؛  عنوان  کوچکی نژاد 
می گوید اگر ١5 آذر بودجه تحویل نشد و در صورت 
دوازدهم  سه  بودجه  ارائه  به  کار  تاخیر،  با  ارائه 
می کشد. مجلس هفته آینده مشغول کار خواهد 
بود، اما هفته بعد آن، نمایندگان در حوزه انتخابی 
مشغول به کار خواهند بود و ارائه بودجه به بهمن 

ماه می افتد.«
وی متذکر شده؛ »بهمن ماه دیگر زمانی نیست که 
مجلس بتواند به بررسی بودجه در دو ماه باقی مانده 
سه  بودجه  ارائه  راه  تنها  شرایط  این  در  بپردازد. 

دوازدهم است.«
مهدی پازوکی، کارشناس اقتصادی در واکنش به 
بلاتکلیفی بودجه سال آینده و برنامه هفتم توسعه 
می گوید: »دولت سال گذشته هم که بودجه را ارائه 
داد، جز این که هزینه های دولت را افزایش داد، کار 
دیگری نکرده بود. الان هم به بهانه برنامه هفتم 
توسعه، بودجه را دیر به مجلس ارائه دادند. این در 
حالی است که این اتفاق در این شرایط اثر منفی در 

اقتصاد دارد.«
بلاتکلیفی،  این  من  نظر  »به  می افزاید:  وی 
انتظارات تورمی را در جامعه به دلیل بی انضباطی 
مالی بیشتر می کند. اتفاقا این جا انتظار از مجلس 
است که از دولت بخواهد تکلیف برنامه را روشن 

کند.«
لطفا برنامه ۷000 صفحه ای را منتشر کنید

این کارشناس اقتصادی تصریح می کند: »دولت 
1۶ ماه است که مستقر شده است. در این مدت 
به  اگر  ارائه می داد.  را  برنامه  چه می کرده است؟ 
انتخابات  در  رییسی  آقای  باشید،  داشته  خاطر 
هزار   ۷ من  که  بود  کرده  اعلام  ریاست جمهوری 
صفحه برنامه دارم. لطف کنند ۷ صفحه را منتشر 

کنند.«
پازوکی عنوان می کند: »من اعتقاد دارم این کار به 
بی انضباطی اقتصادی و پولی می انجامد. ما وقتی با 
انضباط کار می کنیم و نظم در سیستم بودجه ریزی 
و نظم در ارائه برنامه وجود دارد، این قطعا به نفع 
منافع ملی و توسعه و پیشرفت کشور است. در 
حال حاضر اقتصاد ایران به شدت از بی انضباطی 

رنج می برد.«
وی با تاکید بر اینکه قرار نیست فیل هوا کنیم، 
می گوید: »الان هم سیاست خارجی و هم سیاست 
داخلی ایراداتی دارد و در این شرایط به طور قطع تیم 

اقتصادی دولت باید احیا شود.«
این کارشناس اقتصادی یادآور می شود: »برنامه 
سوال  نمی نویسند؛  یک شبه  که  را  توسعه  هفتم 
این جاست که دولت در 1۶ ماه گذشته چه می کرده 

است؟«
برنامه و بودجه در حد کاغذ است

اما در شرایطی بررسی بودجه سال آینده معطل 
برنامه هفتم توسعه ای مانده که برخی کارشناسان 
برنامه های  و  بودجه ها  تاکنون  که  دارند  اعتقاد 
و  بوده اند  کاغذ  برگ  چند  در حد  فقط  توسعه ای 
هر کدام برای خود کار کرده اند. غلامرضا سلامی، 
کارشناس اقتصادی در گفتگو با خبرگزاری خبرآنلاین 
در این خصوص موضوع می گوید: »در حال حاضر 
برنامه های توسعه ای برای خودشان کار می کنند و 
بودجه هم برای خود کار می کند. کدام برنامه ما در 
این سال ها طبق آنچه که برنامه ریزی شده بوده، 

اجرا شده است.«
وی می افزاید: »ما در هر برنامه توسعه ای از رشد 
اقتصادی 8 درصدی صحبت می کنیم. چه زمانی به 

ارتقای  به  زمانی  اقتصادی رسیدیم؟ چه  این رشد 
بهره وری رسیده ایم؟ اصلا چه زمانی تلاشی کردیم 
که به اهداف برنامه برسیم؟ همه اقدامات، برخلاف 

هدف گذاری های برنامه بوده است.«
این کارشناس اقتصادی تصریح می کند: »تا زمانی 
که اقتصاد در خدمت سیاست باشد، زیاد نمی شود 
روی هدف گذاری ها تمرکز کرد. وقتی سیاست در 
خدمت اقتصاد باشد، می توان از این مسایل انتظاری 

که در همه جای دنیا هست، داشته باشید.«
سلامی عنوان می کند: »این که حالا برنامه هفتم 
باشد یا نباشد، سوال این جاست که در برنامه ششم 
یا پنجم چه کردیم یا چه اقدامی طبق برنامه صورت 
اصولا  برنامه  و  بودجه  بین  ارتباطی  چه  گرفت؟ 
دیده ایم که الان نگران باشیم برنامه هفتم آمده یا 

نیامده است؟«
وی یادآور می شود: »برنامه های توسعه ای اصلا 
در کشور ما مفهوم خود را از دست داده است و 

استراتژی اقتصادی نداریم.«
بودجه چند دوازدهم تصویب خواهد شد 

از سوی دیگر عضو کمیسیون برنامه و بودجه 
لایحه  همزمان  ارسال  عدم  به  اشاره  با  مجلس 
به  توسعه  هفتم  برنامه  با   1402 سال  بودجه 
مجلس، گفت: احتمال دارد بودجه سال آینده دو 
یا سه دوازدهم تصویب شود؛ باید ببینیم چقدر 

کار طول می کشد.
چند دوازدهم شدن بودجه به نظر می رسد قطعی 
نمایندگان  اظهارات  و  صحبت  در  را  این  است؛ 
به  هم  آن  کرد؛  حس  می شود  خوبی  به  مجلس 
دلیل عدم تعیین تکلیف برنامه هفتم توسعه. این در 
شرایطی است که دولت بودجه را عصر پنجم دی ماه 
بدون برنامه هفتم به مجلس ارسال کرد و مجلس 
در واکنش به این موضوع، اعلام کرد بودجه را اعلام 

وصول نمی کند.
روال  برخلاف  هم  آن  روزه،   20 تاخیر  با  دولت 
سابق که رییس جمهور با حضور در صحن علنی، 
لایحه بودجه را تقدیم رییس مجلس می کند، بدون 
سروصدا و در سکوت بودجه را به مجلس ارسال 
کرد، اما مجلس به دلیل این که دولت هنوز برنامه 

هفتم توسعه را به مجلس ارسال نکرده، از اعلام 
وصول لایحه بودجه 1402 سر باز زد و گفت تا برنامه 
هفتم توسعه به مجلس نیاید، از اعلام وصول لایحه 

بودجه سال جدید خبری نیست.
طبق قانون دولت باید اول برنامه پنج ساله هفتم 
توسعه را تقدیم مجلس می کرد سپس لایحه بودجه 
برنامه، بودجه تنظیم  را می فرستاد و براساس آن 
می شد. اما بر اساس میل خودش و برخلاف نظر 
مجلس، با وجود اینکه بیش از یک سال از اتمام 
اول  می گذرد،  توسعه  ششم  برنامه  قانونی  زمان 

لایحه بودجه 1402 را به مجلس فرستاده است.
آن است که  از  این شرایط، شنیده ها حاکی  در 
همچنان برنامه هفتم توسعه در دولت نهایی نشده و 
احتمالا تا پایان دی ماه نیز برنامه به مجلس نخواهد 
رفت. این در حالی است که کارشناسان در انتقاد به 
دیرکرد دولت در تدوین برنامه هفتم توسعه، عنوان 
می کنند که دولت 1۶ ماه برای نوشتن برنامه فرصت 

داشت و نوشتن برنامه، یک شبه نیست.
تاخیر جایز نیست

در همین خصوص سید محمدرضا میرتاج الدینی، 
نایب رییس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس در 
گفت وگو با خبرآنلاین درباره آخرین وضعیت لایحه 
نیست.  خبری  هنوز  می گوید:  آینده  سال  بودجه 
دولت لایحه را به مجلس فرستاده و لایحه بودجه 
در اختیار هیات رییسه است، منتها به دلیل این که 
برنامه هفتم هنوز آماده نشده، هیات رییسه اعلام 

وصول نکرده است.
وی می افزاید: در حال حاضر برنامه هفتم توسعه 
در مراحل نهایی در دولت قرار دارد و ممکن است 
این ماه به پایان برسد و دولت در حال نوشتن برنامه 

هفتم است.
نایب رییس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس 
عنوان می کند: در شرایط کنونی به نظر می رسد راه 
این باشد برنامه به مدت ۶ ماه تمدید شود تا بودجه 
تصریح  شود.میرتاج الدینی  تصویب  آینده  سال 
می کند: بررسی و تصویب برنامه هفتم در مجلس 
زمان می برد. به همین دلیل بهتر است که برنامه 
ششم تمدید شود تا بودجه 1402 براساس برنامه 

ششم و سیاست های برنامه هفتم نوشته شود.
وی متذکر می شود: اگر برنامه ششم تمدید شود، 
نیازی به یک دوازدهم یا سه دوازدهم شدن بودجه 
نیست. در کل زمانی که بودجه اعلام وصول شود، 

برای این موضوع تصمیم گیری خواهد شد.
نایب رییس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس در 
واکنش به این موضوع که عدم تصویب بودجه سال 
یادآور  بی انضباطی مالی می شود،  به  آینده منجر 
می شود: بودجه به  هرحال برنامه یک ساله کشور 
است و نظر من این است که نباید تصویب بودجه 
بیفتد.میرتاج الدینی خاطرنشان می کند:  تاخیر  به 
من موافق این که بودجه چند دوازدهم شود، نیستم 
و امیدوارم هیات رییسه برای این موضوع تدبیری 

کند و تاخیر بیش از این جایز نیست.
بودجه دو یا سه  دوازدهم می شود

بودجه  و  برنامه  کمیسیون  قادری، عضو  جعفر 
مجلس نیز در گفت وگو با خبرآنلاین درباره وضعیت 
از  لایحه بودجه سال 1402 می گوید: خبری هنوز 
به  را  بودجه  لایحه  دولت  و  نیست  بودجه  لایحه 
مجلس فرستاده و مجلس هم اعلام وصول نکرده 

است.
وصول  اعلام  عدم  دلیل  این که  به  اشاره  با  وی 
لایحه بودجه در مجلس، برنامه هفتم توسعه است، 
می افزاید: شخصا معتقدم که با توجه به این که زمان 
در حال سپری شدن است و برای بررسی بودجه 
دیر می شود، بهتر است بودجه را در مجلس بررسی 
کنند و هر زمانی که برنامه هفتم توسعه به مجلس 
ارسال شد، بررسی بودجه را متوقف کنند و برنامه 
را بررسی کنند و در ادامه، بودجه نیز در مجلس 

بررسی شود.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس تصریح 
در  هنوز  هفتم  برنامه  حاضر  حال  در  می کند: 
نرفته  دولت  هیات  جلسه  به  و  است  کارگروه ها 
است. فکر می کنم تا دو سه هفته دیگر هم به هیات 

دولت نرود.
قادری عنوان می کند: احتمال دارد در این شرایط 
بودجه دو یا سه دوازدهم شود؛ باید ببینیم چقدر 

کار طول می کشد.

بانک  )عام(  ویژه سرمایه گذاری  دار  مدت  سپرده  گواهی  اوراق 
گردشگری با نرخ سود 2۳درصد در شعب این بانک عرضه می شود.

به گزارش روابط عمومی بانک گردشگری، فروش اوراق گواهی 
به  صرفا  بانک  این  )عام(  گذاری  سرمایه  ویژه  دار  مدت  سپرده 

اشخاص حقیقی ایرانی بالای 18 سال امکان پذیر است.
این اوراق با نام، سررسید یک ساله، قابل انتقال به غیر و نرخ 

سود 2۳ درصد سالانه از تاریخ انتشار خواهد بود. پرداخت سود 
علی الحساب اوراق مذکور به صورت ماهانه و معاف از مالیات است 
و بازخرید قبل از سر رسید آن در شعب بانک با نرخ 10 درصد 
سالانه خواهد بود. این گزارش حاکیست: بانک مرکزی جمهوری 
اسلامی ایران بتازگی در بخشنامه ای شرایط انتشار اوراق گواهی 

سپرده مدت دار، ویژه سرمایه گذاری)عام( را ابلاغ کرده است.

ادامه رفتارهای عجیب دولت بر سر لایحه بودجه 1402 و برنامه هفتم

بودجه در بند برنامه هفتم توسعه
هفده روز از زمستان هم گذشت، اما تکلیف بودجه سال آینده هنوز روشن نشده است. و اکنون دیگر به نظر می رسد تقدم برنامه هفتم توسعه بر لایحه 
بودجه 1402 باعث شده که مجلس از اعلام وصول لایحه بودجه امتناع کند؛ این در شرایطی است که دولت لایحه بودجه را عصر روز دوشنبه، پنجم دی ماه 
به مجلس ارسال کرده است. آنطور که حسینعلی حاجی دلیگانی، نایب رییس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس گفته، »براساس آنچه که قبلا رییس 

مجلس گفته، مجلس تا زمانی که تکلیف برنامه 5 ساله هفته توسعه مشخص نشود، لایحه بودجه سال آینده را اعلام وصول و بررسی نمی کند.«

خ سود 23 درصد در شعب بانک گردشگری عرضه اوراق سپرده سرمایه گذاری با نر

چند دوازدهم 
شدن بودجه 

به نظر می رسد 
قطعی است؛ این 

را در صحبت 
و اظهارات 
نمایندگان 

مجلس به خوبی 
می شود حس 

کرد؛ آن هم 
به دلیل عدم 
تعیین تکلیف 
برنامه هفتم 

توسعه

بیمه نامه مسئولیت مدنی دوچرخه سواران در قبال اشخاص ثالث، محصول 
نوآورانه و انحصاری بیمه ملت رونمایی شد.

به گزارش روابط عمومی بیمه ملت، مراسم رونمایی از محصول نوآورانه 
قبال  در  دوچرخه سواران  مدنی  مسئولیت  بیمه نامه  شرکت،  این  جدید  و 
اشخاص ثالث با نام تجاری »راه سبز ملت« ، با حضور رسول هاشم کندی 
ملی دوچرخه سواری  تیم  اعضای  فدراسیون دوچرخه سواری،  رئیس  اسدی 
ایران، علیرضا یزدان دوست مدیرعامل و محمدتقی چراغی و مهدی کشاورز 
بهادری از اعضای هیئت مدیره و جمعی از معاونان و مدیران بیمه ملت 

برگزار شد.
علیرضا یزدان دوست در این مراسم با اشاره به اینکه بیمه مسئولیت مدنی 
دوچرخه سواران در قبال اشخاص ثالث، محصول نوآورانه و انحصاری بیمه 
ملت است، گفت: تولید یک محصول جدید در صنعت بیمه نیازمند تلاش 
و همکاری مستمر واحد های داخلی شرکت با بیمه مرکزی است و گاهی 
اخذ یک مجوز محصول جدید طبق دستورالعمل نهاد ناظر، مشمول زمان 
زیادی می شود و وقتی مجوز آن محصول صادر شد، بدون شک مجموعه یک 

شرکت از ثمره کار تیمی به عمل آمده، بهره مند خواهد شد.
فدراسیون  مساعدت  با  امیدواریم  افزود:  ملت  بیمه  مدیرعامل 
دوچرخه سواری و بهره گیری از امکاناتی که این فدراسیون در کشور دارد، 
این محصول بیمه ای، در میان دوچرخه سواران حرفه ای و آماتور جای خود 

را پیدا کند.
اجتماعی،  در حوزه مسئولیت  ملت  بیمه  فعالیت های  به  اشاره  با  وی 

تصریح کرد: تلاش خواهیم کرد این محصول جدید بیمه ای را با یک حق 
بیمه کاملا اقتصادی عرضه کنیم و امید است با پوشش های متنوعی که 
واقع  می کنند،  استفاده  دوچرخه  از  که  مردم  آحاد  استقبال  مورد  دارد، 

شود.
تقدیر رئیس فدراسیون دوچرخه سواری از بیمه ملت

فدراسیون  رئیس  اسدی،  هاشم کندی  رسول  مراسم،  این  در  همچنین 
دوچرخه سواری با قدردانی از نگاه مثبت بیمه ملت به ورزش دوچرخه سواری، 
گفت: دوچرخه سواری، رابطه نزدیکی با سلامت و پویایی جامعه دارد. هر 
کدام از رشته های دوچرخه سواری، فرصتی برای بخش صنعت بیمه است و 
نگاه بیمه ملت به ورزش دوچرخه سواری و طراحی یک محصول ویژه برای 
دوچرخه سواران، اتفاق خوبی است که امیدوارم منشاء ارتباط های بیشتر در 

بخش قهرمانی نیز باشد.
همکاری  برای  خوبی  اتفاقات  سرآغاز  بیمه نامه  این  امیدوارم  افزود:  وی 
صنعت بیمه و جامعه دوچرخه سواری در بخش همگانی و حرفه ای باشد. ما 
نیز با توجه به ارتباطی که فدراسیون با استان های کشور دارد، می توانیم این 

محصول را به خوبی به جامعه معرفی کنیم.
کنار  در  دوچرخه سواری  کرد:  تصریح  دوچرخه سواری  فدراسیون  رئیس 
مختلف  بخش های  با  نیز  مستقیمی  رابطه  بیمه،  صنعت  بخش  با  رابطه 
گردشگری و شهری دارد و نگاه مثبت بیمه ملت، می تواند سرآغاز شکل گیری 
و شرکت های  میان سازمان ها  در  دوچرخه سواری  به حوزه  نگاه جدی  یک 

دیگر باشد.

برگ زرینی در حوزه مسئولیت اجتماعی بیمه ملت
امیرحسین قربانی، معاون توسعه بازار بیمه ملت نیز با اشاره به آلودگی 
این روزهای هوای شهر تهران و شهرهای بزرگ در کشور گفت: رونمایی این 
بیمه نامه، مصادف با روزهای آلودگی پایتخت است و موجب شده بیشتر به 
ضررهای جدی استفاده از سوخت های فسیلی توجه کنیم. استفاده از دوچرخه 
می تواند در این فضای امروز تهران و شهرهای بزرگ کشور راهگشا باشد و 
تقاضای بازار در رابطه با ارائه محصول جدید متناسب با نیاز جامعه موجب شد 
تا این قدم بزرگ برای ایجاد بیمه نامه نوین برداشته شود. این بیمه می تواند مورد 

استفاده دوچرخه سواران حرفه ای و همه مردم قرار بگیرد.
مجید حسن پور مدیر بیمه های مسئولیت و طرح های خاص بیمه ملت نیز در 
این مراسم با بیان توضیحاتی درباره بیمه نامه مسئولیت مدنی دوچرخه سواران 
در قبال اشخاص ثالث، گفت: طراحی این بیمه نامه، بر اساس قوانین کشور به 

ویژه قانون مسئولیت مدنی صورت گرفته است.
وی در معرفی این محصول ابراز داشت: دوچرخه به عنوان یک ابزار قدرتمند 
در دیدگاه های کلان توسعه شهری نسبت به سایر وسایل حمل و نقل دارای 
اولویت است و استفاده از دوچرخه تمام شاخص های سلامتی، ورزش، تفریح 
و کاهش هزینه را به صورت یکجا به عنوان یک وسیله نقلیه در اختیار دارد و 
حتما چنین وسیله نقلیه ای به زودی در فرهنگ جامعه نهادینه خواهد شد و در 
طراحی بیمه نامه مسئولیت مدنی دوچرخه سواران در قبال اشخاص ثالث نیز به 
این موضوع توجه جدی شده است و در این مسیر با همکاری مدیریت های طرح 
و توسعه، ریسک و بازاریابی، مطالعات، تحقیقات و امکان سنجی بسیار جامعی 

مدنی  بیمه نامه های مسئولیت  اولین  مراسم،  این  پایان  در  پذیرفت.  صورت 
دوچرخه سواران در قبال اشخاص ثالث برای فاطمه هداوند، مائده نظری، محمد 
گنج خانلو و محمد درزی رامندی از اعضای تیم ملی دوچرخه سواری بانوان و 

آقایان و تعدادی از کارکنان دوچرخه سوار شرکت بیمه ملت، صادر و اهدا شد
 گفتنی است؛ بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران در نامه ای به شرکت بیمه 
ملت ضمن تایید انحصاری بودن محصول ارائه شده و همچنین تایید نرخ نامه، 

اجرای این بیمه نامه را بلامانع اعلام کرده است.

ونمایی شد بیمه نامه مسئولیت مدنی دوچرخه سواران بیمه ملت ر


